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ZÁPIS ZE ZASEDÁNÍ AKADEMICKÉHO SENÁTU SU OPF 

Poř. číslo zápisu:  1 

Datum zasedání:  14. 01. 2015 

Přítomni:  Bernatík, Buryová, Cibuľová, Franěk, Chmielová, Chobotová, 

Klepková Vodová, Koštuříková, Kuric, Macura, Řihák, Šimáková, 

Verner 

Omluveni:  Dziadková 

Hosté:   Tuleja, Gongol, Hula, Činčala, Haratická 

Program:  

1. Úvod, schválení programu 

2. Volba předsedy, místopředsedy a tajemníka na ustavujícím zasedání AS SU 

OPF 

3. Různé 

 

 

1. Úvod, schválení programu 

 

Předseda senátu přivítal přítomné a seznámil je s programem zasedání. Přítomní členové 

senátu s navrženým programem vyslovili souhlas. 

 

Hlasování:  
Pro:  12  Proti: 0   Zdrželi se:  0   

 

 

2. Volba předsedy, místopředsedy a tajemníka na ustavujícím zasedání AS SU OPF 

 

Předseda senátu vyzval přítomné k podání návrhů kandidátů na post předsedy. Ing. Macura 

navrhnul dr. Fraňka, dr. Chobotová navrhla doc. Klepkovou-Vodovou. Oba navržení 

s kandidaturou vyslovili souhlas. 

 

Následně vyzval dr. Bernatík přítomné podání návrhů na členy volební komise pro volbu 

předsedy AS SU OPF. Byli navrženi senátoři Ing. Verner, Ing. Šimáková a Ing. Kuric, kteří 

s návrhem vyslovil souhlas. Poté vyzval předseda AS SU OPF přítomné k hlasování. 

 

Hlasování o členech volební komise: 

Ing. Tomáš Verner    Pro: 12  Proti: 0  Zdržel se: 1 

Ing. Jana Šimáková    Pro: 12  Proti: 0  Zdržel se: 1 

Ing. Miroslav Kuric     Pro: 12  Proti: 0  Zdržel se: 1 

 

 



~ 2 ~ 
 

Usnesení:  
Akademický senát Slezské univerzity v Opavě, Obchodně podnikatelské fakulty v Karviné 

schvaluje volební komisi pro volbu předsedy AS SU OPF ve složení: Ing. Verner, 

Ing. Šimáková, Ing. Kuric. 

 

Následně vyhlásil předseda senátu 15 min. přestávku, během níž volební komise připravila 

potřebné náležitosti.  

 

Volební komise se odebrala k jednání a zvolila svého předsedu, kterým se stal Ing. Tomáš 

Verner.  

 

Po přestávce předseda senátu udělil slovo kandidátům. Dr. Franěk seznámil přítomné se svou 

prezentací, doc. Klepková Vodová následně pronesla k senátorům svou vizi práce na tomto 

postu.  

 

Dr. Bernatík vyzval přítomné k diskusi, ve které mohou klást kandidátům dotazy s tím, že 

navrhuje obvyklý postup odpovědí: Nejdříve odpovídají kandidáti v abecedním pořadí dle 

svých příjmení a poté se při každém dotazu bude jejich posloupnost střídat – s tím vyjádřili 

jmenovaní souhlas. 

 

Do rozpravy se přihlásil Ing. Řihák se svými dotazy.  

1. Dotaz na názor kandidátů na pracovní komise v rámci AS SU OPF, jejich 

opodstatnění a případný počet? 

2. Dotaz na přítomnost předsedy AS SU OPF v legislativní komisi (popř. jejímu 

předsedání s ohledem na očekávaný vývoj legislativy veřejného školství a skutečnosti, 

že význam této komise v nejbližší době bude signifikantní pro zpracovávání 

a následné schvalování dokumentů, které se očekávají s platností nového zákona o VŠ, 

a také pod-dotaz, zda kandidát souhlasí s tím, že by měl předseda znát příslušné normy 

minimálně na takové úrovni, jako (minimálně) proděkan pro studijní záležitosti, 

jelikož je senát významnou součástí budoucích schvalovacích procesů). 

3. Dotaz na názor kandidátů na poměr zaměstnanců a studentů v AS SU OPF – a jaký 

vidí optimální počet studentů v příštím senátu? 

4. Jak si kandidáti na předsedu představují součinnost v oblasti organizace zabezpečení 

administrativních záležitostí – zvláště v oblasti pořizování zápisu z jednání (s ohledem 

na skutečnost nepřítomnosti zapisovatelky hned na tomto úvodním jednání AS SU 

OPF) při budoucích jednáních? 

 

Odpovědi na vznesené dotazy:  

Ad 1): 

Dr. Franěk: S ohledem na skutečnost, že komise ve stávajících senátech, ve kterých byl 

členem, fungovaly (i když některé z nich a v některých volebních obdobích lépe, či hůře), 

předjednání bodů programu považuje za nutné – proto odpovídá na opodstatněnost komisí 

kladně. Počet komisí považuje za dobrovolný a jejich počet i zaměření za výsledek jednání 

AS SU OPF po volbách předsedy s tím, že současný stav osobně považuje za optimální jak 

z hlediska počtu, tak oblasti zaměření komisí. 

 

Doc. Klepková Vodová: Souhlasí s opodstatněním existence komisí a počet i zaměření komisí 

navrhuje ponechat v současném stavu, který se svou činností osvědčil. 

 

 



~ 3 ~ 
 

Ad 2): 

Doc. Klepková Vodová: Ano – s touto komisí bude spolupracovat. Je si plně vědoma toho, že 

(z pozice předsedy senátu a s ohledem na blížící se změny ve vysokém školství) je toto 

zapotřebí a právě při plném vědomí této situace se rozhodla ke kandidatuře na post předsedy.  

 

Dr. Franěk: Model současného stavu na úrovni spolupráce (tedy ten, že předseda není přímo 

členem žádné z komisí, ale v případě potřeby s nimi úzce spolupracuje na jejich jednáních) by 

ponechal i v nastávajícím období. Je si rovněž vědom zvýšené časové náročnosti, kterou lze 

očekávat v nastávajícím období – jednání komisí se bude zúčastňovat. 

 

Ad 3): 

Dr. Franěk: Uvědomuje si, že tento dotaz je směřován primárně na něj s ohledem na 

skutečnost, že se v minulosti nejednou vyjádřil v tomto ohledu směrem k úpravě počtu členů a 

změně poměru zastoupení studentů a zaměstnanců. Umí si představit možnost zastoupení 

zaměstnanců a studentů v poměru 2/3 :1/3 při plném vědomí, že toto je pouze teoretická – 

a při současné situaci zcela nereálná idea z hlediska možnosti schválení v současném 

rozložení poměru zastoupení studentů a zaměstnanců. Tedy – odpověď zní takto: V aktuálním 

období fungování senátu otázka změny počtu křesel senátorů není aktuální. 

 

Doc. Klepková Vodová: Toto je těžká otázka. Míra zapojení studentů do senátu je do značné 

míry ovlivněna jejich zájmem podílet se na spolupráci s fakultou a účastnit se v senátu. 

Důkazem jsou mj. i skutečnosti potřeby volit studentské zástupce ve dvou kolech (pro 

nedostatek účasti 10 % voličů v kole prvním), ale i to, že studentů kandidovalo často dokonce 

méně, než je možný počet senátorských postů. Nicméně – s ohledem na zapojení v posledním 

období včetně těchto voleb souhlasí s názorem dr. Fraňka, že v současnosti není tato otázka 

aktuální.  

 

Dr. Bernatík dodal, že je výše uvedené pravdou, nicméně je zapotřebí si uvědomit, že 

v porovnání s ostatními součástmi se na OPF vždy studenti zapojovali nesrovnatelně více do 

dění spojeného s existencí a chodem senátu (příkladem je exemplární případ posledních voleb 

na jedné ze součástí, kde studentští senátoři byli ve druhém kole zvoleni dokonce počtem 

hlasů nepřesahujícím jednociferné číslo – zde je otázka, zda je vůbec taková volba 

v pořádku). 

 

Další dotaz vznesl Ing. Verner, zda je podle kandidátů vhodná (a žádoucí) účast předsedy 

senátu na dalších aktivitách, které k tomuto postu náleží (účast na kolegiích rektora, poradě 

vedení, apod.). Je totiž smutnou pravdou, že pravidelnou účast na těchto grémiích (a tím 

pádem i relativně rychlejší a přesnější informace) zajišťoval až současný odcházející předseda 

AS SU OPF. 

 

Doc. Klepková Vodová: Ano – toto je žádoucí aktivita, která bude časově náročná, nicméně 

s tím je z její strany počítáno. 

 

Dr. Franěk: Zmínil, že již dříve zastával post předsedy senátu – kolegia rektora se účastnil za 

součásti jako jediný a při absenci zbývajících dvou předsedů fakultních senátů se cítil nepříliš 

komfortně – proto nebyl na těchto jednání přítomen.  

 

Dr. Bernatík informoval, že je pravdou skutečnost, že na jednáních kolegia rektora býval jako 

předseda fakultního senátu sám bez účasti kolegů z ostatních fakult – což mu ovšem nebránilo 
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v plnění jeho povinností, jež považoval za samozřejmé. Chápal tuto situaci spíše tak, že by 

ostatní předsedové měli být přítomni, nikoliv tak, že by měl přestat jezdit na toto jednání. 

 

Ad 4): Dotaz Ing. Řiháka: 

Dr. Franěk: Odpověděl, že je vždy lepší, když jej píše profesionál. Otázka dodržení 10 dnů 

pro zveřejnění je problémem už z dob jeho působení jako předsedy (korektury, doplnění členy 

senátu, jejich součinnost, apod.). Považuje pořizování zápisu pověřenou osobou za situaci ku 

prospěchu věci. 

 

Doc. Klepková Vodová: Přiklání se k tomu, aby se senátoři věnovali jednání, sama si je 

vědoma toho, že při jednom jednání pořizovala zápis a její koncentrace na podstatu jednání 

byla v podstatě nemožná. 

 

Dr. Bernatík poznamenal, že podle něj se jedná o zcela nepřijatelné, aby senátor namísto 

jednání pořizoval zápis. Toto bylo za doby jeho působnosti vždy drobnou epizodou na prvním 

jednání senátu, kdy nebyl přítomen zapisovatel (a není ani dnešního dne – proto se po dohodě 

objevil tento dotaz, pozn. Ing. Řiháka), kterou on vyřešil operativně s vedením fakulty 

vyhlášením krátké přestávky s tím, že pokračování bude již s přítomnou zapisovatelkou. 

Skutečnost, že v příslušném řádu je odkaz na pořizování zápisu tajemníkem, byla vždy 

akcentována již předchozím vedením fakulty, věta ovšem pokračuje „nebo další pověřená 

osoba“, což již zmiňováno nebylo a není. V situaci, kdy je například tajemníkem senátu 

slovensky mluvící osoba, je pořizování zápisu téměř nemožné vzhledem k orientaci na 

jednání, obsahovou stránku zápisu, časovou náročnost reakce zapisovatele a jednajícího 

zároveň a v neposlední řadě i jazykovou správnost. Doporučuje tímto senátu, aby se nenechal 

vmanévrovat do situace, do které senát byl opakovaně stavěn v minulosti. Také poznamenal, 

že i tento bod volebního a jednacího řádu je – podobně jako celá řada dalších – důvodem pro 

revizi a novelizaci příslušné normy, což dává senátu k zamyšlení. 

 

Poté stávající předseda ukončil diskusi a vyzval předsedu volební komise k zajištění průběhu 

tajné volby. 

 

Ing. Verner informoval senátory o postupu hlasování a vyzval jednotlivé členy k hlasování, po 

provedené volbě se následně volební komise odebrala k zpracování výsledků voleb 

a informovala přítomné o výsledku provedené volby: 

 

Hlasování o předsedovi AS SU OPF (ve jmenném abecedním pořadí kandidátů): 

 

RNDr. Zdeněk Franěk, Ph.D.   Pro:   2  Proti: 0  Zdržel se: 0 

Doc. Ing. Pavla Klepková Vodová, Ph.D. Pro: 10  Proti: 0  Zdržel se: 0 

 

 

Usnesení:  
Akademický senát Slezské univerzity v Opavě, Obchodně podnikatelské fakulty v Karviné 

zvolil za předsedu AS SU OPF na funkční období 2015 - 2018 doc. Ing. Pavlu Klepkovou 

Vodovou, Ph.D.  

 

Následně dr. Bernatík pogratuloval nové předsedkyni senátu k jejímu jednoznačnému zvolení, 

popřál jí mnoho úspěchů v této nelehké práci a požádal ji, aby zaujala místo předsedy senátu 

a vedla další jednání a sám se přesunul na místo vyhrazené pro hosty zasedání senátu.  
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Jednání vede nově zvolený předseda AS SU OPF: 

 

Doc. Klepková Vodová poděkovala senátorům za důvěru a za hlasy, které obdržela.   

 

O slovo požádal děkan fakulty. Poděkoval odstupujícímu předsedovi dr. Bernatíkovi za 

dosavadní činnost v senátu, který se pod jeho vedením svou prací zasadil o vpravdě historické 

změny na fakultě. Nejprve prošla činnost senátu těžkým obdobím spojeným s odchodem 

bývalého vedení, zajištěním volby nového vedení a následně blízkou součinností v tomto 

vedení, kde předseda měl účast. Poděkoval dr. Bernatíkovi za velmi úzkou spolupráci 

v následné době po volbách a participaci při přípravě a organizaci nutného procesu 

restrukturalizace, přípravě nové akreditace a za činnosti senátu jako celku.  

 

Dr. Bernatík poděkoval děkanovi za vyslovení uznání za vykonanou práci a důvěry v kvalitu 

práce spojené s vedením týmu. Je velmi potěšen, že vedení fakulty vidělo a vidí snahu 

i výsledky, kterých se povedlo dosáhnout. Právě při ujištění tohoto názoru je tímto evidentní, 

že některé aktivity, ke kterým došlo v průběhu voleb do AS SU OPF v závěru tohoto semestru 

a o nichž předseda informoval jak kolegium děkana, tak senátory na posledním zasedání 

v prosinci 2014, měly skutečně vliv na následné události. Pokud vedení nyní deklaruje 

spokojenost s předchozí prací – včetně senátorů, kteří svou podporu vyjádřili již dříve – pak je 

tím více patrné, že kroky dříve zmíněné skutečně poškodily jeho osobu na dobrém jméně, 

z čehož je tím více nutno vyvodit následně patřičné kroky.  

 

O slovo požádal Ing. Řihák. Bývalému předsedovi poděkoval nejen z pozice místopředsedy 

předchozího AS SU OPF za jeho práci, mj. i za tvorbu týmu v rámci senátu, který byl opravdu 

kooperativní. Rovněž vyjádřil poděkování za udání směru vývoje činnosti senátu, jeho pozice 

v rámci instituce a také vlivu na vývoj celé univerzity. 

 

Dr. Bernatík odpověděl, že je mu ctí, že mohl být aktivní součástí v pravdě historických 

změn, ke kterým ostatně vyzýval nejen v průběhu 10 let svého působení na fakultě jako 

zaměstnanec, ale již v dobách svého studia na této fakultě. Rovněž osvětlil, že v tomto ohledu 

(jako vyučující předmětu „projektový management“) považuje vše, co konal v zájmu fakulty, 

za cestu s určitým vývojem, naplněním a ukončením tak, jak bylo deklarováno. Tímto všem 

poděkoval za spolupráci a popřál pokud možno setrvávající tendenci vývoje vztahů senátu 

s vedením na této vysoké kooperativní úrovni a mnoho zdaru a štěstí ve vykonávané práci.  

 

Poté se dr. Bernatík rozloučil s přítomnými senátory z důvodu povinnosti organizace zkoušek, 

které od 15 hodin probíhají pod jeho vedením. 

 

Děkan fakulty dále informoval senátory, že nová předsedkyně AS SU OPF se počínaje 

dnešním dnem stává členem vedení fakulty a po schválení AS SU OPF, k čemuž by mělo 

dojít na příštím zasedání AS SU OPF, také členem vědecké rady fakulty.  

 

Předsedkyně senátu vyzvala přítomné k podání návrhů kandidátů na místopředsedu AS SU 

OPF. Ing. Šimáková navrhla Ing. Řiháka, který s kandidaturou vyslovil souhlas. Následně 

předsedkyně navrhla, aby volební komise zůstala ve stejném složení jako při volbě předsedy 

senátu. Nikdo nevznesl jiný návrh, proto předsedkyně AS SU OPF vyzvala přítomné senátory 

k hlasování.  
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Hlasování o členech volební komise: 

Ing. Tomáš Verner    Pro: 12  Proti: 0  Zdržel se: 1 

Ing. Jana Šimáková    Pro: 12  Proti: 0  Zdržel se: 1 

Ing. Miroslav Kuric     Pro: 12  Proti: 0  Zdržel se: 1 

 

 

Usnesení:  
Akademický senát Slezské univerzity v Opavě, Obchodně podnikatelské fakulty v Karviné 

schvaluje volební komisi pro volbu místopředsedy AS SU OPF ve složení: Ing. Verner, 

Ing. Šimáková, Ing. Kuric. 

 

Následně vyhlásila předsedkyně senátu 15 min. přestávku, během níž volební komise 

připravila potřebné náležitosti. Volební komise se odebrala k jednání.  

 

Po přestávce předsedkyně senátu udělila slovo kandidátovi. Ing. Řihák vysvětlil důvody své 

kandidatury. Senátoři nevznesli žádné dotazy.  

 

Ing. Verner jakožto předseda volební komise informoval senátory o postupu hlasování 

a vyzval jednotlivé členy k hlasování, po provedené volbě se následně volební komise 

odebrala k zpracování výsledků voleb a informovala přítomné o výsledku provedené volby: 

 

Hlasování o místopředsedovi AS SU OPF: 

 

Ing. Radim Řihák    Pro:   12 Proti: 0  Zdržel se: 0 

 

 

Usnesení:  
Akademický senát Slezské univerzity v Opavě, Obchodně podnikatelské fakulty v Karviné 

zvolil za místopředsedu AS SU OPF na funkční období 2015 - 2018 Ing. Radima Řiháka.  

 

Následně doc. Klepková Vodová pogratulovala novému místopředsedovi k jeho zvolení 

a vyjádřila přání dobré spolupráce mezi nimi. Gratulace vyjádřili i přítomní senátoři a hosté. 

 

Ing. Řihák uvedl, že s ohledem na obsah aktivit tajemníka senátu je tatofunkce vyhovující o to 

více zaměstnanci či studentovi, disponujícímu patřičnými „informatickými zdatnostmi“, 

přičemž úkolem tajemníka je především spravovat webové stránky senátu.  

 

Předsedkyně vyzvala přítomné k podání návrhů kandidátů na místopředsedu AS SU OPF. Ing. 

Řihák navrhl Ing. Kurice, který s kandidaturou vyslovil souhlas.  

 

Hlasování o tajemníkovi AS SU OPF: 

 

Ing. Miroslav Kuric    Pro:   11 Proti: 0  Zdržel se: 1 

 

 

Usnesení:  
Akademický senát Slezské univerzity v Opavě, Obchodně podnikatelské fakulty v Karviné 

zvolil za tajemníka AS SU OPF na funkční období 2015 - 2018 Ing. Miroslava Kurice.  
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Předsedkyně AS SU OPF i přítomní senátoři pogratulovali Ing. Kuricovi ke zvolení, hodně 

štěstí popřál i tajemník minulého senátu Bc. Činčala. Ing. Macura nabídl novému tajemníkovi 

spolupráci při aktualizaci webových stránek.  

 

 

3. Různé 

 

a) Ustanovení pracovních komisí AS SU OPF 

Předsedkyně senátu již před svým zvolením vyjádřila pozitivní vztah k ustanovení pracovních 

komisí AS SU OPF. V minulosti v rámci AS SU OPF působily komise tři, a to: 

- Komise pro legislativní a organizační záležitosti 

- Komise pro hospodářské záležitosti 

- Komise pro studijní a sociální záležitosti 

 

Dr. Koštuříková navrhla, že by i v tomto funkčním období měly pracovat tyto tři komise. 

Nikdo ze senátorů nevznesl jiný návrh, proto předsedkyně vyzvala senátory k hlasování. 

 

Hlasování:    Pro:   12  Proti: 0  Zdržel se: 0 

 

Usnesení:  
Akademický senát Slezské univerzity v Opavě, Obchodně podnikatelské fakulty v Karviné pro 

funkční období 2015 - 2018 ustanovuje tři pracovní komise, a to Komisi pro legislativní 

a organizační záležitosti, Komisi pro hospodářské záležitosti a Komisi pro studijní a sociální 

záležitosti. 

 

Následně předsedkyně senátu otevřela diskuzi nad personálním obsazením komisí. Ing. 

Verner a Dr. Koštuříková zmínili, že v uplynulém funkčním období Komise pro hospodářské 

záležitosti pracovala z jejich pohledu velice efektivně a že by proto rádi zachovali stávající 

členy – tedy kromě nich dvou ještě Ing. Šimákovou. Kdykoliv však na zasedání komise 

uvítají i další senátory, případně externí členy, neboť diskuze nad hospodářskou oblastí je jistě 

potřebná. 

 

Ing. Řihák vyjádřil názor, že by možná bylo vhodné personálně posílit Komisi pro studijní 

a sociální záležitosti, a to o jednoho studenta, neboť právě studentů se tato oblast primárně 

dotýká. 

 

Jednotliví senátoři se poté vyslovovali k tomu, v jaké komisi by rádi působili. Senátoři se 

dohodli, že pracovní komise budou obsazeny následovně: 

 

Komise pro legislativní a organizační záležitosti 

- RNDr. Zdeněk Franěk, Ph.D. 

- Ing. Miroslav Kuric 

- Ing. Lukáš Macura 

 

Komise pro hospodářské záležitosti 

- Bc. Gabriela Dziadková 

- Ing. Ivana Koštuříková, Ph.D. 

- Ing. Jana Šimáková 

- Ing. Tomáš Verner 
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Komise pro studijní a sociální záležitosti 

- Ing. Ivona Buryová, Ph.D. 

- Bc. Zuzana Cibuľová 

- Petra Chmielová 

- Ing. Monika Chobotová, Ph.D. 

- Ing. Radim Řihák 

 

Předsedkyně senátu požádala, aby se v nejbližší době ustanovené komise sešly a zvolily si 

svého předsedu. Výsledky této volby oznámí na příštím zasedání AS SU OPF. 

 

 

b) Harmonogram zasedání AS SU OPF 

Doc. Klepková Vodová otevřela diskuzi nad termíny řádných zasedání akademického 

senátu. Senátoři se shodli na pravidelných zasedáních, a to vždy čtvrtou nebo poslední 

středu v měsíci v 13:00 hodin. 

 

c) O slovo požádal děkan fakulty. Chce senátory ujistit, že vedení fakulty bude senátu 

plně k dispozici. Fakultu čeká těžké období, novela vysokoškolského zákona 

i prováděcí vyhlášky si vyžádají veliké změny ve vnitřních předpisech.  

 

d) Děkan dále informoval senátory o tom, že k 28. 2. 2015 bude rezignovat na post 

děkana. Pokud by nebylo možné z legislativních důvodů stihnout proces volby děkana, 

od 1. 3. 2015 by jako rektor SU vedením OPF pověřil svého dosavadního statutárního 

zástupce prof. Stavárka. Volby nového děkana bude možné vypsat teprve tehdy, až 

MŠMT potvrdí, že bude doc. Tuleja jmenován rektorem. 

 

e) V letošním roce proběhne řada akcí k oslavě 25. výročí OPF. Jednou z takových akcí 

je i reprezentační ples fakulty, který proběhne v únoru. Děkan vyzval senátory, aby se 

těchto akcí zúčastnili. 

 

f) Děkan se dále vyjádřil k vypracovávání zápisů ze zasedání AS SU OPF. Děkanát 

poskytne zapisovatelku, avšak pouze pod podmínkou, že zápis bude vždy zpřístupněn 

do 10 dní od data konání AS SU OPF. 

 

g) O slovo se přihlásil i Ing. Řihák, který informoval senátory o započatém novém 

funkčním období (2015 – 2017) Rady vysokých škol. Případné dotazy lze směřovat na 

Ing. Řiháka, prof. Ramíka (delegáty v RVŠ za SU OPF) nebo doc. Lebiedzika 

(delegáta za SU).  

 

h) Ing. Řihák rovněž požádal děkana, zda by se někdo z vedení mohl zúčastnit jednání 

Komise pro studijní a sociální záležitosti a seznámit senátory s průběhem akreditací. 

Děkan odpověděl, že proděkan pro studijní a sociální záležitosti určitě bude ochoten 

s komisí spolupracovat. 

 

 

 

Příští zasedání AS SU OPF se uskuteční 28. 1. 2015 v 13:00 hod. v místnosti A 308. 
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Za správnost:  

Ing. Werner Bernatík, Ph.D. (bod 1, část bodu 2) 

Doc. Ing. Pavla Klepková Vodová, Ph.D. (zbývající část bodu 2, bod 3) 

 

 

Zapsal:  

Ing. Werner Bernatík, Ph.D. (bod 1, část bodu 2) 

Doc. Ing. Pavla Klepková Vodová, Ph.D. (zbývající část bodu 2, bod 3) 
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Usnesení ze zasedání AS SU OPF ze dne 14. 01. 2015 

 
 

1. Akademický senát Slezské univerzity v Opavě, Obchodně podnikatelské fakulty 

v Karviné schvaluje volební komisi pro volbu předsedy AS SU OPF ve složení: 

Ing. Verner, Ing. Šimáková, Ing. Kuric. 

 

2. Akademický senát Slezské univerzity v Opavě, Obchodně podnikatelské fakulty 

v Karviné zvolil za předsedu AS SU OPF na funkční období 2015 - 2018 

doc. Ing. Pavlu Klepkovou Vodovou, Ph.D.  

 

3. Akademický senát Slezské univerzity v Opavě, Obchodně podnikatelské fakulty 

v Karviné schvaluje volební komisi ve složení: Ing. Verner, Ing. Šimáková, 

Ing. Kuric. 

 

4. Akademický senát Slezské univerzity v Opavě, Obchodně podnikatelské fakulty 

v Karviné zvolil za místopředsedu AS SU OPF na funkční období 2015 - 2018 

Ing. Radima Řiháka. 

 

5. Akademický senát Slezské univerzity v Opavě, Obchodně podnikatelské fakulty 

v Karviné zvolil za tajemníka AS SU OPF na funkční období 2015 - 2018 

Ing. Miroslava Kurice. 

 

6. Akademický senát Slezské univerzity v Opavě, Obchodně podnikatelské fakulty 

v Karviné pro funkční období 2015 - 2018 ustanovuje tři pracovní komise, a to Komisi 

pro legislativní a organizační záležitosti, Komisi pro hospodářské záležitosti a Komisi 

pro studijní a sociální záležitosti. 

 

 

Doc. Ing. Pavla Klepková Vodová, Ph.D. 

Předsedkyně AS SU OPF 

 


